
Conform de toezegging van wethouder Verver in de commissie ABZ van afgelopen maandag hierbij 
namens haar de beantwoording over de status van het advies van de Culturele adviesraad (vraag van 
dhr. Lammers): 
 
Antwoord: 
Op dit moment voeren wij gesprekken met de verschillende subsidieontvangers over het 
voorgenomen besluit. Medio maart hebben alle gesprekken plaatsgevonden en krijgen de instellingen 
een gespreksverslag met de mogelijkheid formeel te reageren op het gespreksverslag, maar ook om 
nog aanvullende zaken aan te geven. Ook aan de WMO- en Culturele adviesraad zullen wij als college 
advies vragen. Het advies van de adviesraden zullen wij eveneens betrekken bij onze besluitvorming, 
waarbij wij n.a.v. alle gesprekken en inbreng zullen besluiten of wij het voorgenomen besluit om 
subsidie te verminderen (of te beëindigen) zullen handhaven, aanpassen en/of faseren.  
 
De adviesraden geven ons advies. Het is in eerste instantie aan ons college om alles afwegende 
keuzes te maken en dit ook te verwerken in een raadsvoorstel voor het vaststellen van de 
subsidieplafonds. Het is uiteindelijk aan de gemeenteraad om de budgettaire kaders met het 
raadsbesluit over de subsidieplafonds vast te stellen. 
 


